
Emne: kirkeblade 
  
Kære Karen Klint. 
  
I dag har jeg fået at vide, at det pr. 31. december bliver umuligt gennem Post Nord at udsende kirkeblade 

med påtrykte adresser (variable). 
Denne service ophører ganske enkelt, og medarbejdere, der har arbejdet med dette ved Post Nord, er 

blevet opsagt. Således oplyses det fra trykkerier. 
  
Jeg kunne også have skrevet til transportministeriet, men jeg har bevidst valgt at skrive netop til dig som 

ordfører for kirkeudvalget. 
Det er en bombe under rigtig mange sognes kommunikation ud til borgerne. Vi er jo dog landets største 

”fore i g”. I ge  a dre har så a ge edle er! 
  
Selvfølgelig findes der alternative måder at få bragt kirkeblade ud på, men det er mest naturligt at benytte 

det, der engang var en velrenommeret statslig arbejdsplads. 
  
  
Er der en ny lovgivning på området, der blokerer for denne forsendelsesmetode? Jeg tænker på, om det har 

at gøre med ny persondataforordning, der træder i kraft til foråret? 
Eller er det ”blot” e d u e  besparelse på da ske velfærd? 
  
  
Jeg håber, du kan hjælpe med et opklarende svar. Og selvfølgelig vil det dejligste jo være, om den gamle 

ordning kan fortsætte. 
  
  
  
Med venlig hilsen 
Lone Nyeng 
sognepræst 
Hald-Kærby sogne, Randers Nordre Provsti 
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